
Strona 1 z 10 

 

    R A D A   P O W I A T U 

 N O W O S O L S K I E G O 

ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

BR.0002.53.2023                 

Nowa Sól, dnia 24 lutego 2023 r. 

Protokół nr 53/2022 

z LIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 24 lutego 2023 roku 
 

LIII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1526). 

▪ Zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu; 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listami obecności.  

▪ Lista obecności – załącznik nr 2 i 3 niniejszego protokołu; 

O godz. 9:00 Przewodniczący otworzył sesję i na podstawie list obecności stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Następnie przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz Skarbnika  

i Sekretarza Powiatu, a także przybyłych gości.  

Pan Jarosław Suski przypomniał, że w dniu dzisiejszym przypada 1. rocznica wojny na 

Ukrainie, następnie poprosił zgromadzonych o powstanie, celem uczczenia minutą ciszy 

obrońców i ofiar cywilnych tej wojny. 

➢ O godz. 9:05 do obrad dołączył radny Pan Mariusz Stokłosa. 

W następnej kolejności Przewodniczący przedstawił Panią Agnieszkę Schuster 

nauczyciela CKZiU „Elektryk” w Nowej Soli, która w plebiscycie prasy lokalnej zdobyła tytuł 

„Nauczyciela Roku” zdobywając drugie miejsce w województwie lubuskim, a pierwsze  

w powiecie nowosolskim oraz Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 4 w Nowej 

Soli Panią Iwonę Małczak, której jednostka zdobyła pierwsze miejsce i tytuł „Szkoła Roku” 

Powiatu Nowosolskiego. Przewodniczący oraz Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik 

wręczyli paniom listy gratulacyjne oraz kwiaty. 

Kolejno Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przedstawił wnioski 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pierwszy o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego /zał. nr 4/, drugi 

o zmianę kolejności w porządku obrad /zał. nr 5/ oraz wniosek Zarządu Powiatu  

o wprowadzenie do porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie złożenia wniosku  

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Włodzimierza Krukowskiego w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego Elektryk w Nowej Soli. Następnie zapytał czy są jeszcze inne wnioski do 

porządku obrad, wobec braku zgłoszeń Rada przystąpiła do rozpatrywania wniosków.  
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Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada rozszerzyła porządek obrad. 

Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie złożenia wniosku  

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 16 radnych. Rada rozszerzyła porządek obrad. 

Głosowanie za zmianą kolejności w porządku obrad: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 16 radnych. Rada zmieniła kolejność w porządku obrad. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie LIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Włodzimierza 

Krukowskiego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Elektryk w Nowej 

Soli. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Nowej Soli. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 

rok 2023. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/303/2022 Rady Powiatu 

Nowosolskiego z dnia 24 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Powiatu Nowosolskiego, w drodze bezprzetargowej na poprawę 

zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

wraz z udziałem w drodze dojazdowej, w drodze bezprzetargowej na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd /PUP/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd /PZD/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd /COPOW/. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej za trwały zarząd /DPS/. 

17. Przyjęcie sprawozdania Starosty Nowosolskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowosolskiego za 2022 rok. 

18. Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 2023. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2023. 

20. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Powiatu Nowosolskiego na 2023 rok. 

21. Przyjęcie informacji z realizacji planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego za rok 2022. 

22. Przyjęcie sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji Rady Powiatu Nowosolskiego 

za 2022 rok. 

23. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

24. Sprawy różne. 

25. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3.  

Rada w głosowaniu: 14 „za” oraz 1 „wstrzymuję się” przyjęła protokół z LII sesji. 

Ad. 4.  

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym /zał. nr 6/. 

Dyskusja 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał jakie kryteria Zarząd zastosował podczas 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych przez organizacje 

pozarządowe w 2023 r. oraz ile klubów zgłosiło się do konkursu i dlaczego tylko część została. 

Sekretarz Powiatu Pani Monika Owczarek poinformowała, że zgodnie z decyzją rady 

na realizację tych zadań przeznaczono w budżecie 150 000 zł i jest to mniejsza kwota niż rok 

wcześniej. Najwięcej ofert wpłynęło do kategorii „Kultura fizyczna”, na którą przeznaczono 

125 000 zł, na „Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego” 17 000 zł, „Ochronę zdrowia” 

6000 zł, „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” 1000 zł, „Bezpieczeństwo publiczne 

i ochrona przeciwpożarowa” 1000 zł. Wszystkie wnioski, które wpłynęły opiewały na łączną 

kwotę 245 650, 00 zł. Powołana komisja konkursowa analizowała wnioski pod względem 

formalnym, a następnie zarząd podjął decyzję. 

Starosta Pani Iwona Brzozowska wyjaśniła, że z uwagi na ograniczone środki finansowe 

niełatwo było dokonać decyzji, które zadania organizacji pozarządowych dofinansować. 

Podstawowym kryterium oceny jest zasięg terytorialny zgłaszanego zadania, który musi być 

minimum powiatowy. Kolejnym, skuteczne rozliczenie wykonania zadania z lat ubiegłych oraz 

czy dany klub otrzymywał wsparcie w latach ubiegłych, celem zachowania ciągłości ich 

działań. 

Pan Mariusz Stokłosa wyraził opinię nt. wybranych, do realizacji zadań publicznych, 

organizacji pozarządowych, które nie spełniają kryteria wymienionego przez starostę dot. 
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zasięgu terytorialnego wskazując na ofertę Ochotniczej Straży Pożarnej w Mirocinie Górnym. 

Następnie wskazał, że do konkursu ofertę złożył klub Draczyński Running Team, ubiegając się 

o 6000 zł na realizację dwóch wydarzeń sportowych tj. Międzywojewódzkich Zawodów 

Sportowych w biegach przełajowych oraz Mistrzostwa Województwa Lubuskiego Dzieci, nie 

otrzymał dofinansowania i wiele innych klubów podobnie. Na zakończenie wyraził nadzieje, 

że klubu które nie otrzymały dofinansowania do realizacji zadań, otrzymają je w ramach 

pozostałej puli pieniędzy. Zaproponował również aby dofinansowywać zadania w mniejszych 

kwotach niż wnioskowane ale większej ilości klubów. 

Ad vocem Starosta zaakcentowała, że niekomfortowym było dokonanie podziału tych 

środków ponieważ jest ich niewystarczająco. Natomiast w odniesieniu do zadań  

o wojewódzkim zasięgu należy pamiętać iż organizacje pozarządowe mogą również ubiegać 

się o ich dofinansowanie z funduszy województw m. in. dlatego pozostałe o zasięgu 

powiatowym zostały wsparte. 

Pani Monika Owczarek wyjaśniła, że zarejestrowanie organizacji w danej miejscowości 

nie jest jednoznaczne z jej działaniem tylko na jej obszarze, co każdorazowo analizuje komisja 

konkursowa. Ponadto poinformowała, że wspomniana organizacja z Mirocina Górnego 

wykazała zasięg powiatowy wykonanego zadania. 

Radny Pan Andrzej Staroszczuk poinformował, że jest członkiem wspomnianego 

stowarzyszenia z Mirocina Górnego i zaakcentował, że wniosek na realizację zadania 

publicznego, który został złożony, już w pierwszym zdaniu wskazuje na powiatowy charakter 

wydarzenia i we wcześniejszych latach już kilkaset dzieci mogło zobaczyć miejsca inne niż ich 

miejsce zamieszkania. 

Radny Pan Marcin Kula wyraził zdanie, że nieotrzymanie środków na realizację zadania 

publicznego nie jest niczym niezwykłym, po prostu część organizacji otrzymuje wsparcie  

a inne nie. 

Ad. 5. 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego „Elektryk” w Nowej Soli 

Pan Grzegorz Königsberg przedstawił projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku  

o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum 

Ogólnokształcącym im. Włodzimierza Krukowskiego w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego Elektryk w Nowej Soli /zał. nr 7/. 

Dyskusja 

Radny Pan Zygmunt Muszyński wskazał, że Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 5  

w Kożuchowie od wielu lat realizuje podobne szkolenia w związku z tym rodzi się pytanie czy 

złożenie wniosku na utworzenie wspomnianego oddziału w Centrum Kształcenia jest 

spowodowane nadmiarem naboru w kożuchowskiej szkole oraz jakie koszty dla powiatu niesie 

za sobą podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Pani Sylwia Wojtasik poinformowała, że dyrektor ZSP Nr 5 w Kożuchowie zastanawia 

się nad złożeniem tożsamego wniosku o utworzenie takiego oddziału, na decyzję mają wpływ 

problemy kadrowe szkoły. Jeżeli dyrektor podejmie decyzję rada zostanie poinformowana. 

Pan Grzegorz Königsberg przedstawił koszty z poprzedniego roku tzn. dofinasowanie 

do umundurowania: dofinansowanie ministra 31 680, 00 zł, wkład własny 8 370, 00 zł. 
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Zaakcentował, że bez tego dofinansowania koszty ponoszą rodzice uczniów przedmiotowego 

oddziału. 

Pani Sylwia Wojtasik dodała, że omawiany oddział szkoły cieszy się dużą 

popularnością wśród młodzieży, a dofinansowanie odciąża rodziców finansowo. Dodatkowo 

ministerstwo dofinansowuje wyposażenie techniczne wykorzystywane przez młodzież podczas 

szkoleń.    

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 16, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/330/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 7a. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Andrzej Ziarek przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Nowej Soli /zał. nr 8/, rekomendując Radzie uznanie jej za bezzasadną. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/331/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 8a. 

Ad. 7. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Andrzej Ziarek zreferował 

projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości /zał. nr 9/ Staroście 

Nowosolskiemu. Ponadto Komisja składa wniosek o comiesięczne informacje Zarządu  

w sprawie rekultywowanych składowisk. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 15, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/332/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 9a. 

Ad. 8.  

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Andrzej Ziarek omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego wraz  

z uzasadnieniem /zał. nr 10/, rekomendując Radzie uznanie jej za bezzasadną. Przedmiotem 

skargi jest zarzut braku kontroli ze strony Starosty Nowosolskiego działalności Stowarzyszenie 

Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej ”Pomóż nie będę sam” w Nowej Soli w zakresie 
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prowadzonego Warsztatu Terapii Zajęciowej, w tym braku kontroli faktycznej sprawozdań 

składanych przez Stowarzyszenie oraz bezzasadne pozbawienie dowozu na zajęcia 

uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej mieszkających na terenu miasta Nowej Soli. 

Dyskusja 

Jako pierwszy w dyskusji zabrał głos jeden ze skarżących Pan Edmund Kotlarski, który 

wyraził swoją opinię na temat funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Soli 

zarówno pod względem formalno-prawnym jak i organizacyjnym. 

Kolejno Przewodniczący Rady Pan Jarosław Suski podkreślił zaangażowanie radnych  

i zarządu powiatu w sprawę warsztatów, zarówno w tematach zawartych w samej skardze jak 

również w tych zgłoszonych przez skarżącego w trakcie spotkań. 

Pan Mariusz Stokłosa zaakcentował, że wszystkim zależy na osobach 

niepełnosprawnych ale przypomniał zakres przedmiotowy skargi tj. dowóz uczestników  

z terenu miasta Nowej Soli oraz wskazał, że Komisja Skarg rekomenduje aby wszystkie 

zainteresowane strony rozpoczęły prace nad najkorzystniejszym rozwiązaniem zaistniałej 

sytuacji. Na zakończenie wyraził uznanie dla prowadzących Warsztaty Terapii Zajęciowej. 

Pani Elżbieta Płomińska Prezes Stowarzyszenia Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej 

„Pomóż nie będę sam” odniosła się do słów skarżącego na temat formalno-prawnego 

funkcjonowania stowarzyszenia. 

Radna Pani Zenobia Kubicka zapytała w jaki sposób rozlicza się majątek i zasoby 

stowarzyszenia w przypadku jego rozwiązania, czy ta procedura jest zawarta w statucie 

stowarzyszenia, czy inne przepisy prawa to regulują. 

Pani Elżbieta Płomińska odpowiadając poinformowała, że stowarzyszenie zatrudnia 

dwadzieścia osób i nie widzi możliwości aby warsztaty przestały istnieć, ponieważ wielu zależy 

na funkcjonowaniu warsztatów prowadzone będą rozmowy z osobami kompetentnymi, które 

mogłyby nadal prowadzić stowarzyszenie. Ponadto Prezes wskazała, że Statut reguluje, prawo 

do majątku i należy on do stowarzyszenia, a nie osób będących członkami jego zarządu.  

W przypadku zmiany składu zarządu stowarzyszenia majątek zostanie przekazany nowym 

członkom. 

Pani Barbara Sienkiewicz Radca Prawny wyjaśniła procedurę zastosowaną do obiektu, 

w którym funkcjonują warsztaty, a następnie wytłumaczyła zapisy ustawy o stowarzyszeniach, 

które regulują procedurę rozwiązania stowarzyszenia. Zgodnie z prawem majątek musi zostać 

przekazany na cele wskazane w statucie stowarzyszenia, a następuje to uchwałą zebrania 

członków stowarzyszenia, w której wskazuje się podmiot. W przypadku braku wyznaczenia 

podmiotu na rzecz którego przekaże się majątek, wówczas wskazania dokonuje Sąd. Nie ma 

możliwości prawnej aby po likwidacji stowarzyszenia dokonać podziału majątku. 

Pan Andrzej Ziarek Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odnosząc się 

do zarzutów podniesionych w skardze przypomniał, że w wyniku prac komisji ustalono 

działania zgodne z obowiązującymi przepisami prawa. Ponadto zaakcentował konieczność 

dążenia do znalezienia dogodnego rozwiązania dowożenia uczestników na warsztaty, ponieważ 

działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej jest oceniania bardzo wysoko i bardzo potrzebna. 

➢ godzinie 9:55 obrady opuściła Pani Iwona Brzozowska. 
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Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 17, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 17 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/333/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 10a. 

➢ O godzinie 10:25 Przewodniczący ogłosił dziesięciominutową przerwę. 

➢ Po przerwie o godz. 10:35 wznowiono obrady. 

➢ O godzinie 10:35 obrady opuścili Pan Andrzej Ziarek, Pan Andrzej Żuberek oraz  

Pan Krzysztof Galerczyk. 

Ad. 9.  

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski zreferował projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na rok 2023 wraz z uzasadnieniem /zał. 

nr 11/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/334/2023(1-R) Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 11a. 

Ad. 10. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Pani Agnieszka Foltyn-

Kupny omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/303/2022 Rady 

Powiatu Nowosolskiego z dnia 24 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości /zał. nr 12/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/335/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 12a. 
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Ad. 11. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Powiatu Nowosolskiego,  

w drodze bezprzetargowej na poprawę zagospodarowania nieruchomości przyległej /zał. nr 13/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/336/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 13a. 

Ad. 12.  

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej wraz z udziałem w drodze dojazdowej, w drodze 

bezprzetargowej na rzecz dotychczasowego dzierżawcy /zał. nr 14/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

• Uchwała Nr LIII/337/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 14a. 

Ad. 13. 14. 15. 16. 

Pani Agnieszka Foltyn-Kupny omówiła blokowo projekty uchwał w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd ustanowiony na rzecz 

Powiatowego Urzędu Pracy w Nowej Soli, Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli, Centrum 

Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Kożuchowie oraz Domu Pomocy Społecznej  

w Kożuchowie/ /zał. nr 15, 16, 17, 18/. 

Pan Przemysław Ficner Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy 

przedstawił opinię komisji – pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały [PUP]: 

▪ „za” – 13, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 13 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/338/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 15a. 
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Głosowanie za podjęciem uchwały [PZD]: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/339/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 16a. 

Głosowanie za podjęciem uchwały [COPOW]: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/340/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 17a. 

Głosowanie za podjęciem uchwały [DPS]: 

▪ „za” – 14, 

▪ „przeciw” – 0, 

▪ „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 14 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/341/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 18a. 

Ad. 17. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Starosty Nowosolskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowosolskiego za 2022 rok /zał. nr 19/. 

Ad. 18. 

Rada przyjęła do realizacji plan pracy na rok 2023 /zał. nr 20/. 

Ad. 19. 

Pan Jarosław Intek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2023 /zał. nr 21/. 

 

Dyskusja 

Pan Grzegorz Zwarycz zapytał czym Przewodniczący Komisji kierował się 

przygotowując taki plan pracy oraz czy był on zaopiniowany przez pozostałych członków 

Komisji Rewizyjnej. 

W odpowiedzi Pan Jarosław Intek poinformował, że podczas tworzenia planu pracy 

bazował na planach pracy komisji z lat ubiegłych. Natomiast w odpowiedzi na drugie pytanie 

wskazał, że należy je zadać pozostałym członkom komisji, którzy otrzymali projekt i nikt nie 

wniósł uwag. 

Pan Grzegorz Zwarycz podkreślił, że o zaopiniowaniu decyduje Przewodniczący 

komisji oraz zapytał dlaczego komisja nie wywiązuje się z obowiązku przeprowadzania 

kontroli. 

Ad vocem Pan Jarosław Intek zaakcentował konieczność sprawdzenia protokołów  

z posiedzeń komisji, dostępnych do wglądu w Biurze Rady, przed zadaniem takiego pytania. 
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Głosowanie za podjęciem uchwały: 

▪ „za” – 7, 

▪ „przeciw” – 2, 

▪ „wstrzymuję się” – 4. 

Głosowało 13 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

• Uchwała Nr LIII/342/2023 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 21a. 

Ad. 20. 

Rada zapoznała się i przyjęła plany pracy Komisji na 2023 rok /zał. nr 22, 23, 24/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

zarekomendował Radzie przesunięcie w planie komisji zgodnie ze zmianami wprowadzonymi 

w planie pracy Rady. 

Ad. 21. 

Rada przyjęła informację z realizacji planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego  

za rok 2022 /zał. nr 25/. 

Ad. 22. 

Rada przyjęła sprawozdania z realizacji planów pracy Komisji Rady Powiatu 

Nowosolskiego za 2022 rok /zał. od nr 26 do nr 30/. 

Ad. 23. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Nie podejmowano tematów w punkcie. 

Ad. 24. 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z koniecznością zaopiniowania 

przez Radę Powiatu zmiany granic administracyjnych powiatu, w miesiącu marcu 

prawdopodobnie odbędą się dwie sesje, z czego pierwsza może odbyć się 14 marca o godzinie 

16:00. 

Ad. 25. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 11:05 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął LIII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 

protokół przygotowała Patrycja Jastrzębska 

         PRZEWODNICZĄCY 

             RADY POWIATU 

 

               Jarosław Suski 


